
 
 
 
 
Verslag van de Algemene Leden Vergadering van IVN NMA op 22 april 2025 in het 
Stadshuus in Lochem.  
Aanwezig is het voltallige bestuur. 
Totaal zijn ongeveer 40 leden aanwezig. Een aantal leden heeft zich afgemeld. 
 
 
1. Welkom en Mededelingen door Brian Versaevel, de nieuwe voorzitter. 
 we hebben dit jaar al 20 nieuwe leden mogen verwelkomen 
 er zijn 8 nieuwe gidsen in opleiding 
 de interesse in onze activiteiten blijft toenemen 
 met name eind 2024 waren er veel  personele wisselingen 
 het  jaarthema voor 2026 is biodiversiteit in de Achterhoek 
 in januari 2026 is er voor IVN NMA leden gratis de film Bespiegelingen over de 

Achterhoek, zie de flyer. 
 
2. Verslag van de vorige vergadering dd 23 april 2024. Akkoord en geen opmerkingen. 
 
3. Presentatie jaarverslagen door de secretaris 
 In vogelvlucht presenteert Joke Regouw al onze activiteiten uit 2024, zoals vermeld in de 

afzonderlijke jaarverslagen. Deze staan integraal op de website. Eind van het jaar telden we 
250 leden/donateurs. We kregen er 19 nieuwe leden en een erelid bij.  Bij Kiwi, 
verenigingsavonden/excursies en bij de wandelingen  waren steeds zeker 400 
deelnemers/belangstellenden aanwezig. Helaas hebben een groot aantal coördinatoren te 
kennen gegeven dat ze er mee stopten: Veronica Sikkema, Alie Arfman, Wybren Jouwsma, 
Karen Groeneveld ( wat betreft t Schrijvertje) en Gerard Doornbos. Zij worden met applaus 
bedankt voor hun vaak jarenlange werk. 

 
4. Presentatie en bespreking financiën door de penningmeester: jaarrekening, balans en 

begroting. Anita Krijgsman licht eea toe. Het was ook financieel gezien een goed IVN jaar. 
Er kon mede daardoor nieuwe IVN kleding worden aangeschaft. Zie ook de toegezonden 
stukken en toelichting. Anita wordt met applaus bedankt en de leden gaan akkoord met de 
begroting 2025. 

 
5. Verslag Kascontrolecommissie 2024 door Marianne Woudenberg, want Jonah Heidweiler 

is helaas verhinderd. Marianne complimenteert, mede namens Jonah,  met name de 
penningmeester die weer mooi werk heeft afgeleverd. Op haar voorstel besluit de ALV 
penningmeester en bestuur te déchargeren. Dank aan de kascommissie.  

 
6. Verkiezing Kascommissie 2025. Ferry Ballhaus biedt aan volgend jaar samen met 

Marianne de kas te controleren. Aldus besloten. 
 
7. Wijziging  2 bijlagen bij het Huishoudelijk Reglement betreffende de 

bestuurssamenstelling en de nieuwe tarieven voor de aangevraagde wandelingen. Akkoord. 
  
8. Huldiging jubilaris zal op een later moment plaats vinden. 
 
9. Afscheid Ineke Rood als voorzitter. Brian spreekt namens allen veel dank uit aan Ineke, 

die het voorzitterstokje afgelopen november al heeft doorgegeven. Als coördinator van het 
jaarprogramma en als (tijdelijk) coördinator van de verenigingsavonden blijft zij zich de 
komende jaren nog volledig inzetten voor IVN NMA. Ineke roept de leden op zich te 
melden voor klussen die gedaan moeten worden. Ook voor kleine projectjes geldt: vele 
handen maken licht werk. Ineke ontvangt een mooie attentie. Groot applaus. 

 



10. Benoeming Emy Lap tot bestuurlid. Emy stelt zich kort voor aan de leden: Na een studie 
biochemie heeft zij zich met name in Den Haag bezig gehouden met milieubeleid. Nu 
woont ze op een woonboerderij met veel land en probeert eea samen met haar man in de 
praktijk te brengen. De leden  kennen Emy al omdat zij sinds een aantal maanden samen 
met Erik Mol het Schrijvertje verzorgt. De leden stemmen unaniem in met haar benoeming. 
Applaus.  

 
11. Benoeming van Gerard Doornbos tot erelid.. Brian licht toe dat we Gerard veel dank zijn 

verschuldigd voor zijn niet aflatende betrokkenheid bij de natuurtuin en het vele gids- en 
cursuswerk wat hij zo lang heeft gedaan. Gerard benadrukt dat hij dat allemaal ook met heel 
veel plezier deed. Ook hierover volgt met applaus een unaniem besluit en overhandiging 
van een mooie attentie. 

 
12. Rondvraag. 
 Op 14 juni is er voor onze vrijwilligers een uitje naar de Markerwadden. Maar op diezelfde 

dag is er ook een biodiversiteitsmarkt in het gemeentehuis van Bronckhorst. Jeanette van 
der Laken en haar man Jaap Graveland uit Hengelo zullen de honneurs waarnemen. 

 Op een vraag naar de bestemming van onze reserves wordt gemeld dat we met de 
vrijwilligers naar de Markerwadden gaan en dat we een mooie nieuwe drieluikfolder hebben 
laten maken. 

 Homme Siebenga vraagt aandacht voor de soms te grote belangstelling bij de wandelingen. 
Z.i. is 80 deelnemers echt te veel. Het is voor de gidsen niet prettig, deelnemers kunnen de 
gids soms niet horen en sommige natuurgebieden kunnen deze druk ook niet aan. Hij stelt 
voor dat de hoofdgids van een bepaalde wandeling mag beslissen over de wenselijkheid van 
aanmelden. Het bestuur kent het probleem. Zij bespreekt dit binnen kort eerst intern en dan 
met de coördinatoren.  

 De problemen met Natuurmonumenten zijn de wereld uit. We mogen weer gratis over hun 
terreinen lopen en we werken samen. Aldus Brian en Joke, die met hen overlegden. 

 
13. Sluiting. 
Na de vergadering verzorgen Ada Molkenboer en Gerard Doornbos een presentatie over 
zwerfstenen. Waar komen ze vandaan en hoe kan je ze herkennen? 
 
 


